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Protokól Nr 13 / 03

z posiedzenia Komisji Oéwiaty,

Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej

odbytego w dniu 4 grudnia 2003 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo siq o godz. 1100. Uczestniczyli w nim: Radni

(w sktadzie wg listy stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokotu), Z-ca Burmistrza:

J. Wo2niak, Kierownik Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie:

M. Boguslawski, Ksiggowa ZPOZ-tu, atak2e Skarbnik Gminy: B. Ciepluch.

Komisja rozpoczqla posiedzenie wg nastqpuj4cego porzqdku obrad:

1. Analiza materialów na sesjg.

2. Aktualna sytuacja podstawowej opieki zdrowotnej na terenie miasta igminy.

3. Sprawy róZne.

Zastgpca Przewodniczqcq Komisji Jan Ziqbiñski rozpoczS posiedzenie

od przywitania wszystkich. Nastgpnie zwrócil siQ z zapytaniem

do P. Marka Boguslawskiego: Co zmienilo sig w ZPOZ w Jqdrzejowie od czwartku

ubieglego tygodnia, t.j. od sesji Rady Miejskiej?

P. Boguslawski odpowiedzial, 2e nic sie nie zmienilo, po czym przeszedl

do omawiania kwestii éwiadczenia uslug medycznych dla NFZ od strony prawnej

powotuj4c siq na Ustawg regulujqcq te przepisy. Ponadto przedstawil sytuacjq

zakladów w naszym powiecie, gdzie a2 80% ZPOZ-ów nie przyst4pilo do konkursu.

Oéwiadczyl, 2e warunki jakie narzuca Narodowy Fundusz Zdrowia sq nie

do przyjgcia i spowodowatyby tragiczna sytuacjq finansowE we wszystkich Zakladach

Podstawowej Opieki Zdrowotnej. Powiaty: gliwicki, zielonogórski, gdañski

wystosowaly apele o ponowne ogtoszenie konkursu, ale na realnych zasadach.

Z nieoficjalnych danych wiadomo mu, i2 75 % ludnoéci kraju nie ma zapewnionej

Podstawowej Opieki Zdrowotnej.

Oéwiadczyl, 2e nadal czeka na ruch ze strony NFZ, oczekuje negocjacji, ale

prawdopodobnie jednostki, które nie przystqpity do konkursu nie majE prawa gfosu,

co wedlug niego jest nonsensem.



NFZ jest monopolistq, zarówno konkurs jak i ustawa zostaly zaskar2one

do Naczelnego Sqdu Administracyjnego w Warszawie przez Porozumienie

Zielonogórskie, ustawa zostala zaskaráona ze wzglgdu na jej nie konstytucyjnoéó.

Nastqpnie odczytal pismo dotyczqce stanowiska Rady Miejskiej w Gliwicach

co do warunków podpisywania kontraktu. Rada Miejska w Gliwicach nie zgodzila sig

na warunki NFZ i zaapelowala do wszystkich ZPOZ-ów, aby nie podejmowaty

zadnych decyzji zzakresu Podstawowej Opieki Medycznej.

P. Zigbiñski: Jakie sq dokladnie stawki przypadajace na jednego pacjenta?

P. Boguslawski odpowiedzial, 2e wyliczenie stawek przypadajEcych na jednego

pacjenta w 2003 i 2004 roku przygotowal na dzisiejsze spotkanie i przedstawi

je radnym.

(Wyliczenie w/w stawek w zalqczeniu do materialów dla radnych).

P. Boguslawski: Stoimy coraz gorzej finansowo, na jednego pacjenta przypada

94,00 zl rocznie, natomiast miesigcznie ok. 5 zl. ZadluZenie nasze wynosi powyzej

200 tys zl., zalegamy z placeniem dla ZOZ-u za uslugi, które nam éwiadczy. Lecz

pragne podkreélió, 2e nasz zaklad nie ma klopotów z pracownikami jeéli chodzi

o sprawe wyptat wynagrodzen tak jak to sig dzieje w innych jednostkach, nie mamy

wyroków sqdowych.

Z-ca Burmistrza: ZOZ ma dlugi wobec Urzgdu z tytulu podatków, moglibyémy

zrobió rekompensatg.

P. Bialy: ZPOZ-ty powinny byó zwolnione od podatków. Chciatbym przypomnieó, aby

na najblizszq sesjg RM zaproszono przedstawicieli NFZ w Kielcach migdzy innym

Pana H. Michatkiewicza, aby ustyszeó co oni majq do powiedzenia na ten temat. My

jako Rada Miejska nie podejmiemy zadnych decyzji dopóki nie wysluchamy obydwu

stron. Najgorsze jest to, ze Trybunaty mogE sprawy zalatwió za pó2no.

P. Boguslawski: MoZna to zalatwió éciezkq legislacyjnq, wystarczyloby na to okolo

dwóch dni.

Z-ca Burmistrza: Poczekajmy na wypowiedzi osób z NFZ, wtedy zdecydujemy

co dalej. Dziwi mnie jedno: slyszalem, 2e stawka przypadajEca na jednego pacjenta

w naszym województwie zostala podniesiona, a przed chwilq ustyszalem od Pana

Bogustawskiego, 2e zostala zmniejszona.

P. Boguslawski: Styszat Pan byó moZe o wysokoéci stawki maksymalnej, ale Zeby

jq otrzymaó naleZy spetniaó wszystkie kryteria jakie narzuca NFZ. O ile mi wiadomo

na dzien dzisiejszy malo który zaklad spelnia te warunki.



P. Biaty: Chcialbym ustyszeó od dyrektora NFZ, czy mamy szansg negocjowaó?

P. Hatny: Sprawq NFZ jest zapewnienie opieki dla ludzi, którzy odprowadzajq sktadki

na ten cel.

P. Bialy: Musimy sobie zdaó sprawg, 2e nad Panem Boguslawskim ma wladzg Rada

Spoleczna jako Organ Doradczy, który dyktuje postqpowanie.

Z-ca Burmistrza: UwaZam, 2e ofertg nale2alo zloZyó. Inne odczucie byloby

spoleczenstwa, bo przecieZ zlolenie oferty nie jest równoznaczne z podpisaniem

umowy.

P. BogusNawski: W tym przypadku, zlo2enie oferty byto równoznaczne

z podpisaniem umowy.

P. Biaty: Zastanawiajqce jest to, dlaczego nie tylko Pan Boguslawski nie podpisaf

tego kontraktu, w Polsce T¿ zakladów nie zloZylo ofert.

Pan Przewodniczqcy podzigkowal za udzial w posiedzeniu Panu Markowi

Boguslawskiemu, a nastgpnie komisja przeszla do omawiania materialów na sesjg.

JuZ na wstqpie debaty nad poszczególnymi uchwalami jako pierwszy glos zabral

P. Hatny, który zNo2yl wniosek, aby do projektów uchwaN, które rodz4 skutki

finansowe byly wyszczególnione te skutki w uzasadnieniach do uchwal.

Kom isja jed nogtoén ie przyjgla wniosek.

W zwiqzku z dokladniejszym wyjaénieniem uchwat dotycz4cych stawek podatków,

poproszono Paniq Skarbnik.

P. Zigbiñskt zapytal o kwestig wzrostu stawek podatku do roku ubiegtego.

P. Skarbnik: Podatki bqdq wzrastaly o 1% w stosunku do 2003 roku. Ponadto

przedstawila sprawq zwolnieñ od podatku od nieruchomoéci.

W tym roku wszystkie nasze jednostki czyli: ZBM, Zaklad Wodociqgów i Kanalizaqi,

Wysypisko, Dom Kultury, Gospodarstwo Pomocnicze przy Urzqdzie Miejskim,

sq zwolnione. W 2003 r. zwolnieniu podlegaty tylko: obory i stodoty stanowiqce

wlasnoéó emerytów i rencistów, o ile budynki te nie sq wykorzystywane

do prowadzenia dziatalnoéci gospodarczej przez inne osoby; nieruchomoéci za¡gte

na potrzeby straZy po2arnych , a tak2e budynki gospodarcze o powierzchni do 35 m2

bez palenisk nie bqd4ce gara2ami w których nie prowadzi siq dziatalnoéci

gospodarczej.

Nastqpnie Pani Skarbnik wyjaénila uchwatq dotycz4cq ustalenia wysokoéci stawek

podatku od érodków transportowych na 2004 rok. Oznajmila, 2e uchwafa zostala tak

przygotowana jak nakazuje Ustawa i Rozporzqdzenia dotycz4ce tych przepisów.



Dodala równieZ, 2e w tym roku wprowadzony zostal dodatkowy przepis, który

,,Zwalnia od podatku od nieruchomoéci w roku 2004 grunty i budynki lub ich czgéci

zwiqzane z prowadzen iem dzialalnoéci gospoda rczq.... . . . .. pkt 1 3 52 . "

Na tym zakonczono pytania kierowane do Pani Skarbnik i podzigkowano

jej za wyjaénienia.

P. Zigbitíski zwrócit sig do komisji, aby na nastgpne posiedzenie przygotowali

propozycje zadan do planu pracy komisji na 2004 rok.

Nastqpnie odczytal pismo Sejmiku Swiqtokrzyskiego, które zwrócilo siq z proéb4

o finansowe wsparcie na utworzenie Uniwersytetu Swigtokrzyskiego.

Na tym zakoñczono posiedzenie komisji (god2.1315).

Przewodniczqcy
Komisji Oswiaty, Kultu ry,

Protpkolant: ,. Zdrowia i Opi.c,ki,Spolecznei
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